
De ChristenUnie wil tijdens de vergadering van commissie ruimte op 20 november graag een 
rondvraag stellen over het NOS bericht dat het krimpplan van Schiphol voorlopig van de baan is. 
 
Gister aan het eind van de middag werd via een bericht op NOS duidelijk dat de voorgenomen krimp 
van Schiphol naar 460.000 vluchten per jaar voorlopig niet doorgaat. Dit is besloten na kritiek van de 
Europese Unie en de Verenigde Staten.  
 
Dit is een klap in het gezicht voor de bewoners rondom Schiphol die elke dag te maken hebben met 
de overlast van Schiphol. Er was duidelijkheid en zekerheid voor omwonende, maar die is wederom 
van de baan. 
 
Daarom hebben wij een aantal vragen voor de gedeputeerde van mobiliteit: 

1. Is de gedeputeerde het met de ChristenUnie eens dat het schrappen van het krimpplan 
Schiphol onwenselijk is voor de omwonende van Schiphol en dus de inwoners van Noord-
Holland? 

2. Heeft de gedeputeerde bezwaar ingediend tegen het schrappen van het krimpplan om op te 
komen voor de omwonende en dus de inwoners van Noord-Holland? 

3. Wat gaat de gedeputeerde doen om de geluidsoverlast van Schiphol terug te dringen nu het 
krimpplan van tafel is? 


